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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over nieuwe onrust in de
Bijlmerbajes. (Ingezonden 15 oktober
2009)

1
Herinnert u zich mijn opmerking in
het algemeen overleg van
23 september 2009 dat het broeit in
de Bijlmerbajes, dat er onrust is
onder gedetineerden en
medewerkers, en mijn verzoek aan u
daar eens te gaan kijken om
poolshoogte te nemen? Wat is er
precies gebeurd in de Bijlmerbajes,
welke incidenten hebben zich
voorgedaan?1 Is de veiligheid van het
personeel in het geding geweest?
Waar komt volgens u deze nieuwe
onrust vandaan?

2
Herinnert u zich eveneens de
Kamervragen over eerdere onrust en
protesten in de Bijlmerbajes?2 Zijn
inmiddels alle vraagpunten op het
gebied van personeelsinzet opgelost?
Wat hebben de overige genomen
maatregelen, zoals het dagelijks
knelpuntenoverleg over het
dagprogramma en de
personeelsinzet, opgeleverd?

3
Is er volgens u sprake van structurele
problemen in de Bijlmerbajes, gelet
op de nieuwe onrust?

4
Is er momenteel sprake van een
personeelstekort?1 Is het waar dat
activiteiten vaak uitvallen, dat er te
weinig personeel aanwezig is tijdens
het luchten, dat het bezoek vaak te
laat wordt opgeroepen en toegelaten,
en dat er op de Forenische Observatie
en Begeleidingsafdeling (FOBA) soms
maar twee man personeel aanwezig
is?3 Bent u bereid deze klachten van
het personeel na te gaan en te
onderzoeken of niet alleen op papier,
maar ook in de praktijk, op de
werkvloer voldoende mensen
aanwezig zijn om het werk op een
goede manier uit te kunnen voeren?

5
Hoe kan het dat in deze tijd van
overcapaciteit aan cellen en
personeel er op een locatie
onvoldoende personeel aanwezig is
het werk goed uit te kunnen voeren?
Bent u bereid hier een oplossing voor
te vinden?

6
Bent u bereid de Bijlmerbajes te
bezoeken en met het personeel te
praten over deze problemen? Zo nee,
waarom niet?

1 De Telegraaf, 12 oktober 2009: «Gevangenen
Bijlmerbajes woedend»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/5056199/
__Gevangenen_Bijlmerbajes_woedend__.html
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 3076.
3 Meldingen ontvangen.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
13 november 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Van
Velzen (SP) van uw Kamer aan de
staatssecretaris van Justitie over
nieuwe onrust in de Bijlmerbajes
(ingezonden 15 oktober 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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